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 07/19פרוטוקול ישיבה מן המניין 

 

 22, תשע"טתמוז ב יטשהתקיימה ביום שני, מן המניין,  פרוטוקול ישיבת מועצת בנימינה גבעת עדה

 במועצה המקומית בבנימינה. ,2019 יוליב

 ראש המועצה. -איתי ויסברג משתתפים:

 

מאיר, שניר  מנחם ברגב, אביטל תבור, אלינור בראל, שלומי סלמה, קרן חברי המועצה:

קלין בן עמי אריקסון, ', אפרת מזרחי, גשבתאי, אהרון שיאחי, שחר איתן

 אביב רגב

 

 שלום טרם נעדרו:

 

 מנכ"לית המועצה -גרמן -ניצן מחנאי צוות מקצועי:

 גזבר -צור אוריון

 מנהלת אגף חק"ר -מוניק ווקנין

 יועץ משפטי -בן לויאסף 

 מהנדסת -שרון פישמן
 

 

 על סדר היום:

 

 .17.06.19מיום  אישור פרוטוקולים .1

 .עדכון חברים בוועדות המועצה .2

אחוד ועדות: ועדת הנצחה ושמות תתמזג לוועדת שימור, ועדת מיגור ואלכוהול תתמזג  .3

 לוועדת מיגור סמים ואלכוהול

 2018 -דיווח על קבלת תרומות  .4

 15.7.19אישור פרוטוקול ועדת הקצאות מיום  .5

 מישור החוף מועצה באשכולמינוי ראש המועצה לנציג ה .6

 חתימה בהיעדרות ראש מועצה / גזבר מורשהמינוי  .7

 

 בברכה,

 איתי ויסברג
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 ריכוז החלטות מליאת המועצה:

 

, מן 17.06.19מיום  07/19מליאת המועצה מאשרת את הפרוטוקולים לא מן המניין  1

 .17.06.19מיום  08/19, מיוחדת 17.06.19מיום  06/19המניין 

 יאת המועצה מאשרת עדכון חברים בועדות ומיזוג הועדות.מל 2

 ועדת ההקצאות.פרוטוקול מליאת המועצה מאשרת את  3

 אשכול.כנציג המליאת המועצה מאשרת את מינוי ראש המועצה  4

 מליאת המועצה מאשרת מורשי החתימה 5
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 :דיון והחלטות

 רוטוקוליםאישור פ – 1סעיף מספר 

, לא קיבלנו 17.6.19שנערכו בתאריך פרוטוקולים מהישיבות  3נשלחו אליכם  איתי ויסברג:

  הערות. 

 .נא להוסיף את שמי לנוכחים של הישיבה מן המניין :ז'קלין בן עמי 

 טרם ראיתי את התיקון לפרוטוקול שביקשתי ואושר לתקן. קרן מאיר:

 לעלות את המתוקן.באחריותי לשלוח אליך ו ניצן גרמן:

 , הפרוטוקולים מאושרים.הערות נרשמו איתי ויסברג:

 

 06/19, מן המניין 17.06.19מיום  07/19מליאת המועצה מאשרת את הפרוטוקולים לא מן המניין 

 .17.06.19מיום  08/19, מיוחדת 17.06.19מיום 

 

 

 אישור הרכב ועדות המועצה לאחר עדכון – 2סעיף מספר 

 ישנן בקשות לשינויים ואיחוד של שתי ועדות. ועדות המועצה התחילו לעבוד :איתי ויסברג

יו"ר הועדות הגישו עדכונים, הם נמצאים ברשימות שהעברנו אליכם. אני רוצה 

 לאשר הצבעה. 

 הצבעה: 

 12בעד: 

 0נגד:

 0נמנעים:

 

 

גור אלימות ועדת הנצחה ושמות תתמזג לוועדת שימור, ועדת מיאחוד ועדות:  - 3סעיף מספר 

 מיגור סמים ואלכוהול תלוועדתתמזג 

 אכהן כיו"ר.ועדת שימור, אני ברצוננו לאחד את ועדת הנצחה ושמות לתוך  איתי ויסברג:

 .ועדת מיגור סמים ואלכוהול לתוך ולמזג את וועדת מיגור אלימות

 

 

 

 הצבעה:

 12בעד: 

 0נגד: 

 0נמנעים: 

 

 דכון חברים בועדות ומיזוג הועדות.מליאת המועצה מאשרת ע - 25מספר  החלטה
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 2019דיווח על קבלת תרומות  – 4סעיף מספר 

שהתקבלו במועצה בשנה על קבלת תרומות למועצה לדווח  אחת לשנה אני צריך איתי ויסברג:

  קודמת.

קיבלנו תרומה של כיור לבית העלמין בבנימינה. הועדה התכנסה,  2018בשנת  ניצן גרמן :

 . 2018שנת היחידה ב. זו התרומה בקשת המשפחה לתרומהקיבלה את 

  

 

 

 15.7.19אישור פרוטוקול ועדת הקצאות מיום  – 5סעיף מספר 

 ם, יש שאלות?כהפרוטוקול נשלח אלי איתי ויסברג:

 מתי זה קורה? כשמוכן מאיישים?  מה לוח הזמנים?  אפרת מזרחי:

 ?ההקצאהיקבלו הודעה כשיקבלו את  אהרון שיאחי:

גדויות, דנים מחדש, המועצה ההקצאה היא תהליך ארוך, ישנו פרסום, התנ ניצן גרמן:

 , עובר למשרד הפנים  ואז מאשרים.מאשרת

הסכם שכירות, כרגע משפצים שם שירותים המועצה ערכה בתפר בין לבין  איתי ויסברג:

 יכנסו שיגמרו השיפוצים. שיתאימו להם.

 ?מה קורה עם חב"ד אהרון שיאחי:

 יש צורך במילוי טופס בקשה מלא עם פרטים לבקשה.בשביל להגיש בקשה,  ניצן גרמן:

הגישו מסמכים והיו חסרים לחודש,  29חב"ד הועדה מתכנסת בלבקשת בקשר 

 ., הם השלימו ונתחיל תהליךנתונים

 על איזה מבנה מדובר? :אפרת מזרחי

 הועדה טרם התכנסה. איתי ויסברג:

 מתי ייכנסו? מנחם ברגב:

 .תואמה ועדת הקצאות 29.7 איתי ויסברג:

 הצבעה: 

 12בעד: 

 0נגד: 

 0נמנעים: 

 

 ועדת ההקצאות.פרוטוקול מליאת המועצה מאשרת את  - 26החלטה מס'  
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 ראש המועצה לנציג המועצה באשכולמינוי  – 6סעיף מספר 

אצל הממונה על  מישור החוף להתנעת אשכוהתקיימה ישיבת חודש שעבר ב איתי ויסברג:

דיס, ג'אסר אל זרקא, באשכול יקחו חלק: חוף כרמל, זכרון יעקב, פאר. המחוז

 .ואלונה פרדס חנה כרכור,בנימינה גבעת עדה 

מכיוון שהעמדתי את עצמי להיות יו"ר של  לאשכול,המועצות בוחרות נציג 

הקמת  והוסכם על ידי כל החברים אנו הרשות שנבחרה לארח את להאשכו

  האשכול.

 מה האשכול מקדם?  קרן מאיר:

, מכרזי אשפה, הסעות  של כל פעילויות כלכליות בראיה איזוריתהרעיון לקדם  איתי ויסברג:

שנו הגיון שנעבוד . יפעילויות משותפותו, ספורט גם אירועי תרבות בנוסף .האזור

 מוניציפליים.בצורה של אשכול הפותח אפשרות לכוח כלכלי גדול יותר במכרזים 

 איך תנהלו את ההכנסות של זה. לדוגמא אם נעשה פסטיבל בבנימינה? קרן מאיר:

מנהל  מוקם באשכול., וכו' פינוי אשפה כל פרוייקט, אם זה תיירות, הסעות, איתי ויסברג:

החברים לשתף  , ואם מחליטיםלרשויות לאישורהאשכול מביא את ההצעה 

. ל רשות האצילה סמכות לאשכול לייצגהלפרויקט לאחר שכ, נכנסים פעולה

די דומה למועצה אזורית. גליל  ההמועצות נותנות הרשאה לאשכול לפעול. פעול

 מערבי, נגב מערבי, היו האשכולות הראשונים. 

מגוון הזרמים מוגבל ואם למישהו יהיה חשוב עדיין  .אני מסתכל גם על החינוך

ל נוכל להגיע למבחר. דרך מנגנון כזה להיות נניח בחינוך אנטרופוסופי, דרך האשכו

 נוכל להוזיל עלויות של הסעות למשל. יש יותר גמישות. 

 יש קולות קוראים שיהיו אך ורק לאשכול ניצן גרמן:

ג'קלין בן עמי 

 אריקסון:

 ההחלטות מחייבות בכל פרוייקט?

 ת מכרז הסעות. לא מחייב בכל פרוייקט להשתתף. רק אם אנחנו מחליטים. כדוגמ איתי ויסברג:

 הצבעה: 

 12בעד: 

 0נגד: 

 0נמנעים: 

 

 אשכול.כנציג המליאת המועצה מאשרת את מינוי ראש המועצה  – 27החלטה מס' 
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 מינוי מורשי חתימה בהיעדרות ראש מועצה / גזבר 7סעיף מספר 

בלבד וממלא  נוהל מורשי חתימות. במידה ואני נעדר יחתמו גזבר המועצה כתבנו איתי ויסברג:

 . ואנימקום מנחם ברגב. בהעדר גזבר יחתום מנהל החשבונות יוסי אושאדי, 

 הצבעה: 

 12בעד: 

 0נגד: 

 0נמנעים: 

 

 מליאת המועצה מאשרת מורשי החתימה- 28החלטה מס' 

 

 

 

 

 

 זאת ננעלת ישיבת המליאה,ב

                                                                                              

 איתי ויסברג                                                                                                       ניצן גרמן         

 ראש המועצה                                                                                  לית המועצה             "מנכ   


